
 

VZO - OS STAVBA  ČR, LB MINERALS, a.s 
Pracoviště - vedení, provoz, servis, sklady, prodej, expedice, těžba, laboratoře, 

Kaznějov,  Horní Bříza  a Kyšice 
e-mail: karel.hnilicka@cz.lasselsberger.com, fax:373 332 501, tel:378 074 242,  mob.602 268 214, 

 adresa : Horní Bříza 431, 330 12, IČO -16736583 ,www.zolbminerals.cz 
 

Zápis z jednání VZO OS STAVBA ČR,                              
LB Minerals a.s. ze dne  17.4.2024 

Přítomni: Hnilička, Toncar, Polcar, Hejtmánek, Bílek, Zelenka 
Hosté: Ing. Hrubý 
 
Proběhla volba zapisovatele a ověřovatele dokumentů: 
      Přítomní navrhli a zvolili všemi hlasy přítomných jako zapisovatele pana Karla Hniličku. 
Přítomní navrhli a zvolili všemi hlasy přítomných jako ověřovatele zápisu pana Miroslava Zelenku  
 

1. Ředitel VJ Plzeňsko Ing. Hrubý seznámil přítomné: 
 

- ekonomická situace ve VJ Plzeňsko za první tři měsíce roku 2024. 
- situace ve výrobě za první čtvrtletí 2024  

Kaznějov – výroba – plán 54.400 t – skutečnost – 45.500 t 
Horní Bříza – výroba – plán 20.300 t – skutečnost – 23.300 t 

- situaci ve výrobě a prodeji ve VJ Plzeňsko za měsíc březen 2024 
Kaznějov – výroba -plán 17.300 t – skutečnost – 16.020 t 
Horní Bříza – výroba plán 6.450 t – skutečnost – 8.360 t  

- stav oprav a investic s výhledem do konce roku 2024  
      -    v Kaznějově byla dokončena generální oprava sušárny číslo šest. Připravuje se   
            kompletní výměna Elevátoru – práce budou trvat cca 1 měsíc 

- v Horní Bříze byl po havárii opraven most s pneudopravou a elektroinstalací 
- připravené investice ve VJ Plzeňsko do konce roku 2024 
- počty zaměstnanců v rámci VJ Plzeňsko a počtem odpracovaných hodin 
- plnění nárůst mezd dle Kolektivní smlouvy pro rok 2024  
- úrazovost ve VJ Plzeňsko za první čtvrtletí tohoto roku 
- příprava na generální prověrky Báňského úřadu, které proběhnou v měsíci září 

2024 
- poznatky z návštěvy velkolomu Čertovy schody a Vápenka Čertovy schody, a.s., se 

sídlem v obci Tmáň v okrese Beroun. Tito se zabývají těžbou a 
zpracováním vápence a dolomitů. Vyrábí hašené a nehašené vápno, vápenný 
hydrát, vápenec a dolomit.  

- pan ředitel odpovídal na doplňující otázky týkající se setkání vedení se zaměstnanci 
třísměnného provozu ze dne 15.4.2024.  

 

    2.Předseda seznámil přítomné , VZO projednal 

mailto:karel.hnilicka@cz


-předseda předložil k podpisu veškeré materiály týkající se členské schůze (Konference) 
naší odborové organizace. Tyto originály budou archivovány a předkládány na vyžádání 
kontrolních orgánů. Veškeré materiály jsou k nahlédnutí na hlavních nástěnkách v 
Kaznějově v krčku a v Horní Bříze u jídelny. Případně u předsedy VZO pana Hniličky.    
 
-proběhlá jednání s hospodářkou naší odborové organizace paní Ludmilou Křížovou.    
 
-řešení situace našeho člena pana Jaroslava Volína ohledně příspěvku z podpůrného fondu. 
Předseda situaci řeší s místopředsedou odborového svazu panem Augustinem. 
 
-s průběhem 1. zasedání Předs. OS STAVBA ČR, které se uskutečnilo 20.3.2024 v Praze.  

1. Návrh Jednacího řádu Předsednictva OS Stavba ČR 
2. Kontrola protokolu minulého P-OS 
3.  Aktuální informace 
4. Zpráva Komise KV o průběhu vyjednávání nové KSVS na období od 1. 4. 2024 
5. Podkladové materiály I. Sněmu OS Stavba ČR (22. 5. 2024) 
6. Vyhodnocení „Řádu právní pomoci OS Stavba ČR“ za r. 2023 
7.  Návrh Řádu právní pomoci OS Stavba ČR  
8.  Ustavení komisí P-OS: 

a) Finanční a majetkové komise 
b) Komise kolektivního vyjednávání 
c) Komise sportu a středních škol 

9. Finanční a majetkový blok 
10. Účetní závěrka OS Stavba ČR za rok 2023 
11. Návrh Jednacího řádu regionální konference OS Stavba ČR 
12. Různé 

– Návrh na složení Redakční rady periodika Stavebník 
 – Povolování výjimek z odvodu čl. příspěvků na OS 
– Nominace na předsedu a místopředsedu ČMKOS 

 – Servisní projektová s.r.o. 
 -apartmány v hotelovém komlexu Magnetic v Gruzii - Díky investici OS STAVBA ČR 
jsme se stali jako odborový svaz vlastníky několika apartmánů hotelového komplexu 
Magnetic Beach Resort Kobuleti. 

Naši členové tak mohou využít slevu ve výši 70% z pultové ceny pokojů, které jsou v 
hotelovém webu ( Www: https://hotelmiramare.ge/cs/) po celý rok! 

Můžete tedy kdykoli přijet do komplexu a užít si klidu a relaxu, který dané místo nabízí.   
V případě vašeho zájmu, nás kontaktujte na pychova.iveta@cmkos.cz.  

-předseda  přítomným sdělil, že po několika jednáních došlo 8. dubna 2024  z pohledu 
oboru stavebnictví k velmi významné události, tedy došlo k podpisu Kolektivní smlouvy na 
roky 2024 – 2029, dále byl podepsán dodatek Kolektivní smlouvy vyššího stupně pro rok 
2024 uzavřenou v rámci Stavebnictví mezi OS STAVBA ČR a  Svazem podnikatelů ve 
Stavebnictví. Pro minimální hodinové tarify se podařilo dohodnout růst v průměru o 7,5 %. 
 
-funkčnost internetového bankovnictví naší odborové organizace.  Nově byla pořízena 
karta k výběru z bankomatu. K tomuto kroku jsme byli nuceni přikročit z důvodu rušení 
výplat hotovosti na jednotlivých pobočkách, tedy k výběru finančních prostředků 
k doplnění odborové pokladny. 

https://hotelmiramare.ge/cs/
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-návštěvnost našich internetových stránek www.zolbmineral.cz – na počátku měsíce 
dubna 2024 - 78 500 otevření.  
 
-  veškeré materiály týkající se hospodaření a daní naší odborové organizace bylo řádně 
zpracováno a odesláno přes nově založené datové stránky na určené úřady.  
 
-s programem každoročního školení OS STAVBA ČR pro funkcionáře jednotlivých 
odborových organizací, které proběhlo 9. - 10 .4. 2024.  Témata – Pracovní právo, 
pracovněprávní legislativa, bezpečnost a ochrana zdraví při práci, kolektivní vyjednávání 
na všech úrovních, hospodaření odborových organizací a další. 
 
-   naše odborová organizace podporuje požadavek Českomoravské konfederace 
odborových svazů proti zavedení výpovědi zaměstnance bez udání důvodu. Předseda 
předal podpisy zaměstnanců k petici proti tomuto návrhu, místopředsedovi OS STAVBA ČR 
panu Augustinovi.   
 
-předseda dále předložil seznam zaměstnanců, kteří v uplynulém měsíci oslavili životní 
výročí 50 či 60 let. Dle Statutu naší  ZO  členové obdrželi dárkový balíček.   
 
- dle seznamů žádostí bylo na lyžařské kursy pro rok 2023 -24 vyplaceno 1.000,-Kč na jedno 
dítě,  VZO souhlasí. 
 
-na žádost jednotlivých členů, předseda dle našich stanov předložil  žádost o vyplacení 
finančních prostředků za členství pro naše členy v celkové výši  5.000,-Kč. VZO souhlasí. 
 
- k obsazenosti našich stanů a mobilního domu na Hracholuské přehradě, předseda 
předložil poslední  volné termíny.  
Mobilní dům: – 6.7 - 13.7.  a 24.8. - 31.8.  
Stany:  1x stan  24.8. - 31.8.  
Karavan: 29.6. – 6.7.  a  10.8. - 17.8. 
Případní zájemci se nahlásí u předsedy VZO pana Hniličky.   
VZO odsouhlasil nákup 4 větších vodotěsných překližek-podlážek před naše stany 
v hodnotě cca 20.000,-Kč. VZO nabízí k odprodeji 4 totožné překližky rok staré o velikosti 
2500x1250x15 a to za zvýhodněnou cenu 2.000,-Kč za kus. K doptání u předsedy VZO.                                   
 
-předseda předložil 2 žádosti o vyplacení půjčky ve výši 10.000,-Kč s fondu VZO a to 
v celkové výši 20.000,-Kč.  VZO souhlasí. 
 
 - v uplynulém období bylo předloženo 13  žádostí o vyplacení příspěvku, finanční podporu 
při dlouhodobé pracovní neschopnosti z důvodu nemoci nebo úrazu dle stanov naší 
odborové organizace v celkové výši 14.000,-Kč, VZO souhlasí. 
 
-připravovaný zájezd na výstavu HOBBY , přihlášeno 43 zájemců. Byly zakoupeny lístky 
v hodnotě 4.300,-Kč a byl objednán autobus.  
 
 
Zapsáno v Kaznějově 17.4.2024    Za VZO LB MINERALS a.s.     
 ověřil:  Miroslav Zelenka                                     předseda Karel Hnilička 
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